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2013-2014年度多元智能培訓課程 

Multi-Intelligences Development Courses for 2013-2014 

課程目標﹕ 

透過多元化的課餘興趣培訓課程，促進小朋友多元智能

的發展，提昇個人語文、邏輯、空間、肢體運作、音樂、人

際、內省、探索及靈性等智能。讓小朋友自小體驗多姿多采

的文化體藝活動，培養健康、樂觀、合群及積極的生活態度。 

Course Objectives: 

Through a wide range of extracurricular activities, we aim to help 

children to develop their multiple intelligences: linguistic, 

logical/mathematical, visual/spatial judgment, bodily/kinesthetic, musical, 

interpersonal/social, intrapersonal, naturalistic and spiritual intelligence. 

Children can experience a variety of cultural and sport extracurricular 

activities that can help them to develop healthy, optimistic, gregarious 

and positive attitude towards life. 





兒童跆拳道班(TK–1A) 

Taekwondo Class for Children 

課程以互動方式來教授小朋友跆拳道基礎，藉此鍛練小朋友的身體素質並有強健

體魄，訓練自制能力、專注力及毅力、能忍耐克己和建立團體互愛精神。讓小朋友培

養出自信心、品德及勇氣。 

Kids will learn the basic taekwondo technique through interactive programs. This 

class would help to exercise children’s physical body, to train their self-control, 

concentration and perseverance. It can also help to build up their confidence, 

stronger self-esteem and courage. 

跆拳道導師：陳學才 - 國際跆拳道黑帶四段，從事跆拳道教學逾十年以上的經驗。 

-國際跆拳道聯盟國際黑帶四段考官 

-國際跆拳道聯盟國際黑帶四段師範 

-香港跆拳道文武館創會會員 

-香港跆拳道文武館黑帶四段師範 

-香港跆拳道聯會黑帶四段師範 

-香港跆拳道武德館國際段位 

日期 Days: 
星期一  7/10、21/10、28/10、4/11、11/11、18/11、

25/11、2/12、9/12、6/1、13/1、20/1 Monday  

時間 Time: 2:30 – 3:15p.m.  

年齡 Age: 3 - 6 years old and above 

英語小小演説家(IS-1B) 

English Interactive Storytelling for Children 

由外籍專業老師任教，透過故事訓練小夠朋友演說技巧，發揮小朋友創意思維。

小朋友可透過互動教學形式學習英語，亦加強他們的英語溝通能力及聆聽能力，學習

與人溝通技巧、提升小朋友自信及勇氣。 
The interactive storytelling class will be taught by fully qualified English teacher. 

Fun interactive activities can enhance children’s interest in learning English and 

their ability to communicate with others. It will therefore help to build their 

self-confidence and listening skills and expression of ideas and feeling.  

日期 Days: 
星期一 7/10、21/10、28/10、4/11、11/11、18/11、25/11、

2/12、9/12、6/1、13/1、20/1 Monday  

時間 Time: 2:30 – 3:15p.m.  

年齡 Age: 2 – 6 years old  

普通話朗誦班(MR- 4A) 

Mandarin Recitation Class 

由母語普通話的專業老師任教，通過唐詩、古詞、兒歌，引領小朋友理解詩

詞、散文和故事的精髓，教授他們運用富有感情的聲線，配合眼神與身體語言，

從而加強其朗誦技巧。透過訓練，鼓勵小朋友參加朗誦比賽，以提昇其自信心。 

Classes will be taught by expatriate Mandarin teachers. This course is 

aimed to strengthen children’s listening and oral skills in Mandarin. We 

encourage them to join competition to make them more confident.  

日期 Days: 
星期四 10/10、17/10、24/10、31/10、7/11、14/11、28/11、

5/12、12/12、9/1、16/1、23/1 Thursday 

時間 Time: 2:30 – 3:15p.m. 
 

年齡 Age: 3 – 6 years old  

兒童唱家班（CCSA- 4B） 

Children’s Choir Sing Along 

以英文及粵語教授，主要教導兒童歌唱技巧如呼吸、發聲、音準，加強兒童

對基本音符的認識、基本拍子記號、簡譜及五線的譜之了解，再配合敲擊樂、拍

子及合奏訓練。課堂上亦會加入舞蹈元素，令小朋友提高學習興趣。 

Children will learn actual vocal technique by Cantonese, e.g. breath 

control and support, musical intonation, etc. It also strengthens children's 

understanding of the basic music theory. The course combines a musical 

ensemble with percussion instruments. Children will also learn to respond to 

music through dance movement. 

.日期 Days: 
星期四 10/10、17/10、24/10、31/10、7/11、14/11、

28/11、5/12、12/12、9/1、16/1、23/1 Thursday 

時間 Time: 2:30 – 3:15p.m.  

年齡 Age: 3 – 6 years old  

 



兒童英語會話拼音班 (OEP-3B) 

Oral English and Phonics Class for Children 

由外籍老師任教，從淺入深，引導學生作英語會話訓練，同時亦著重正確發音、

字母拼音及聆聽能力。 

Classes will be taught by expatriate teachers. During the course, children will 

learn about the pronunciation and phonics of Standard English, and their listening 

and oral skills will also be strengthened. 

日期 Days: 

星期三   
9/10、16/10、23/10、30/10、6/11、13/11、
27/11、4/12、11/12、8/1、15/1、22/1 

Wednesday  

時間 Time: 2:30 – 3:15p.m. 
 

年齡 Age: 3 – 6 years old 
 

普通話奧福音樂班(OM- 2A) 

Oral Mandarin Class 

由專業普通話導師運用德國奧福 Carl Orff 教學法及利用台灣的教材，並以小朋友的興

趣、生活經驗和想法為導向，結合音樂、舞蹈、戲劇、文學、故事和圖畫等統整性藝術課

程，讓小朋友於短期內能具備音樂感、節奏感、表達能力和想像能力，從而提昇他們的創

意及自信心。 

Classes will be taught by expatriate Mandarin teachers using the Orff Approach of 

music education to teach students. It combines music, dance, drama, literature, stories 

and pictures into lessons close to the children’s world of thought and imagination.  

日期 Days: 

星期二 
8/10、15/10、22/10、29/10、5/11、12/11、26/11、
3/12、10/12、7/1、14/1、21/1 

Tuesday  

時間 Time: 2:30 – 3:15p.m. 
 

年齡 Age: 
3 – 6 years old  



兒童珠心算課程 (AC-2B) 

Abacus for Children 

珠心算能啟發小朋友大腦潛能，珠心算的操練能增強小朋友思考速度。九珠算盤

是一種能配合幼兒教育的算學工具，手指運動能直接激活神經元，促使小朋友智力開

發。小朋友可參加一年兩次的國際珠心算能力鑑定公開試從而得到國際能力水平認證。 

Abacus can inspire children’s brain development. With constant practice can 

train their mental arithmetic. The basic math operations can be done by using the 

abacus method. With repetitive exercise can trigger development of the brain power. 

日期 Days: 

星期二 
8/10、15/10、22/10、29/10、5/11、12/11、
26/11、3/12、10/12、7/1、14/1、21/1 

Tuesday  

時間 Time: 2:30 – 3:15p.m.  

年齡 Age: 4 - 6 years old (能讀寫數字 can read and write numbers 1-9) 

教 材 費 用 

Material fee: 

$130(包括書包一個、九珠專利算盤一個、心算閃咭一套、珠算課本及手冊一本) 

兒童芭蕾舞班（BC- 3A） 

Children Ballet Class 

本課程由毛妹芭蕾舞學校派出導師任教，毛妹芭蕾舞學校是香港最著名的芭

蕾舞學校之一，教授英國皇家芭蕾舞學院課程。透過舞蹈的動作，故事及唱遊方

式，啓發兒童的想象力和模仿能力，並可鍛煉和增強彈跳能力，及音樂節奏感的

培育。毛妹芭蕾舞學校學生曾先後在英國、中國、澳洲、及泰國舞蹈比賽中獲得

獎項。毛妹芭蕾舞師資優秀，聘請具經驗豐富專業導師，授以優良的教學方法，

以提高學生修養，陶冶性情，建立自信心為主。 

Christine Liao School of Ballet is Hong Kong's one of the most famous 

ballet school which taught according to the Royal Academy of Dance. Through 

dance moves, stories and sing along can inspire children's imagination and 

imitation. It can also improve jumping ability, and the sense of rhythm in music.  

日期 Days: 

星期三 
9/10、16/10、23/10、30/10、6/11、13/11、
27/11、4/12、11/12、8/1、15/1、22/1 

Wednesday 

時間 Time: 2:30 – 3:15p.m.  

年齡 Age: 2 – 6 years old  

 




